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علی فروتن با اشاره به دروغ صهیونیست ها 
درباره اینکه با مردم عادی، کودکان و زنان 
کاری ندارند از حملات ظالمانه ای گفت که 

کودکان قربانی اش بودند.
علی فروتن بازیگــر تئاتــر و تلویزیون با 
اشاره به حملات این روزهای رژیم جعلی 
اسرائیل و توضیح آن برای کودکان گفت: 
ما پیش از این تجربه جنگ را از ســر گذرانده ایم، خود من، از ســنین 
نوجوانی یعنی حدود 10 - 11 سالگی با جنگ مواجه شدم و تا زمانی که 
خود نیز در جنگ حضور یافتم، این شــرایط را از نزدیک لمس کردم اما 
خانواده ها امروز باید کودکشان را بیشــتر همراهی کرده و با آنها بیشتر 

وقت بگذرانند.
وی با اشاره به زمان هشــت ســال دفاع مقدس عنوان کرد: هشدارها، 
آژیرهای قرمز و رفتن به پناهگاه ها، همگی بخشی از آن دوران دشوار بود. 
در کنار تمام بحران ها و نگرانی ها، اتفاقات جالبی نیز رخ می داد به عنوان 
مثال، در پناهگاه ها، گروه هایی بودند که آثار نمایشی آماده و برای مردم 
و کودکان اجرا می کردند که خود این اجراها نشان می داد هنر و نمایش 

چقدر تاثیرگذار است و در مدیریت بحران ها و کنترل شرایط نقش دارد.
فروتن با اشاره به همدلی و وحدت مردم در این ایام یادآور شد: مردم این 
روزها نســبت به یکدیگر مهربان تر شده اند و بیشتر جویای حال یکدیگر 
هســتند. این همدلی و همراهی را باید به فال نیک گرفت که شــاید در 
روزهای عادی چنین همدلی ای وجود نداشت. با ایجاد همین فضای سالم 
و شاد و همدلی ها، می توان آسیب های روحی کودکان را به حداقل رساند. 
نمی توان گفت کودکان هیچ آســیبی نخواهند دید، چرا که جنگ پیش 

از همه به کودکان و سپس به زنان آســیب می زند و در نهایت خسارات 
جبران ناپذیری نیز بر اقتصاد و جامعه وارد می سازد.

وی با اشاره به دروغ بزرگ اسرائیل که می گوید به مردم کاری ندارد، عنوان 
کرد: آنها آشکارا دروغ می گویند، بمب هایی که در شهر می افتد نمی پرسند 
که زنان و کودکان کجا هســتند تا از آنها عبور کنند. در این چند روز هم 

دیدیم که چطور زنان و کودکان را نشانه گرفتند.
این بازیگر با اشــاره به ســکوت مجامع جهانی بیان کرد: سازمان ملل و 
مجامع و نهادهای مختلف می دانند کجا جنگ است و در چه مکانی چه 
اتفاقاتی می افتد اما سکوت کرده اند. تخصص سازمان ملل همین است که 
جلوی جنگ را بگیرد اما چرا کاری نمی کند. علیرغم ادعاهایی که مطرح 
می شود، هیچ یک از ســازمان های بین المللی، به ویژه در زمینه حمایت 
از کودکان، عملکرد قابل قبولی نداشــته اند. این وسط کودکان بی گناه 
هستند که آسیب می بینند. خیلی از آســیب های کودکان هشت سال 
دفاع مقدس هم امروزه خود را نشان می دهد که مثلًا لکنت زبان گرفته 
اند یا دست و پای خود را از دست داده اند و یا آسیب های روحی دیده اند.
فروتن در پایان با پیشــنهادهایی بــرای کودکان عنوان کــرد: والدین 
فرزندانشان را مثل روزهای عادی همراهی و آنها را با مطالعه، موسیقی و 
بازی یاری کنند. شنیدن موسیقی آرام بخش، تماشای برنامه های مناسب 

و انجام بازی های گروهی خانوادگی می تواند کمک کننده باشد. 
والدین باید ســعی کنند اخبار و اطلاعات مربوط به شرایط بحرانی را در 
حضور کودکان دنبال نکنند. این شــرایط فرصتی است تا والدین بیشتر 
با فرزندان خود وقت بگذرانند. زندگی جریان دارد و لازم اســت خانواده 
با کودکان بازی کنند و شــعر بخواننــد و آنها را در امــور روزمره خانه 

مشارکت دهند.

علی فروتن، بازیگر تئاتر و تلویزیون: 

سازمان ملل درباره جنایت های اسرائیل سکوت کرد

بهادر زمانی ـ بازیگر و کارگردان تلویزیون و 
سینما ـ در واکنش به حمله رژیم صهیونیستی 
به کشــورمان بیان کرد: به نظرم اصلًا نباید 
ایرانی جماعت را تهدید کرد. رهبر انقلاب نیز 
به خوبی گفتند که اسرائیل غلط بزرگی کرده و 
خودش هم می داند که چه تبعاتی برایش دارد. 
آن ها بازنده این نبرد هستند. بهادر زمانی در 
گفت وگویی خاطرنشان کرد: ما برخلاف بسیاری از رسانه های معاند نیازی به 
پنهان کاری نداریم. رســانه هرچقدر صادقانه تر با مردم برخورد کند، موفق تر 

است. مخاطبان در این لحظات حساس به پوشش شفاف وقایع نیاز دارند.
وی افزود: از آن سو، باید امید به ســازندگی و آینده را در دل هم وطنان زنده 
نگه داشت. صداوسیما این قابلیت را دارد و می تواند با راهبردهای نخبگانی از 

ظرفیت های مردمی در روزهای بحرانی استفاده کند.
بازیگر سریال »سوجان« با تأکید بر اینکه در دوره مدیریتی جدید رسانه ملی 
بهتر توانسته کنار مردم بایستد، گفت: ما برهه های تاریخی و بزنگاه های بسیار 
خاصی را تجربه کرده ایم و با تمدن و ثروت های فرهنگی، تمدنی و طبیعی که 
کشور از آن برخوردار است، موجب حسادت کســانی هستیم که نمی توانند 
این برتری را تحمل کنند و درنهایت به شکل جنون آمیزی به میهن ما حمله 
می کنند. وی خاطرنشان کرد: بدخواهان تحمل رشد و توسعه کشور ایران را 
ندارند و به هر نحوی دنبال نابودی ما هستند، اما هرگز نمی توانند به اهداف شوم 

خود دست پیدا کنند. ما آماده ایم تا بینی دشمن را به خاک بمالیم.

زمانی با اشاره به اینکه هر تجاوز و تهاجمی به ایران با پاسخ قاطع مواجه می شود 
و دشمنان به خاک سیاه نشانده خواهند شد، گفت: ما جنگ تحمیلی را نیز از سر 
گذراندیم و تخریب ها و آسیب به زیربنای کشور نه تنها ایران را عقب نگه نداشت 
بلکه به سرعت خودمان را بازسازی کردیم و به کمک هیچ کس هم نیاز نداشتیم.
کارگردان فیلم سینمایی »برکه خاموش« یادآوری کرد: ما چه با آمریکا مذاکره 
می کردیم چه وارد مذاکره نمی شدیم، باز هم دشمنان با ما وارد جنگ می شدند. 
بااین حال اطمینان دارم اسرائیل غاصب و آمریکا بعدازاین باید دنبال پوششی 
برای مخفی کردن ضلالت های خود بگردند و مجبور هستند تصویر سیاهشان 

را بازسازی کنند.
این بازیگر متذکر شد: گذر زمان همه چیز را روشن می کند. شاید این حرف ها 
به مذاق عده ای خوش نیاید، اما حقیقت این است که حق به حق دار می رسد. 
البته یادمان نرود که در ســال های اخیر مردم آگاه تر شده اند و جمع زیادی از 
ایرانی ها می دانند که نتانیاهوی ابله وقتی می گوید در این جنگ با مردم کشور 
کاری ندارد، تمام حرف هایش دروغ است و اهداف غیرنظامی را نیز مورد حمله 
قرار می دهد. بازیگر فیلم سینمایی »رستاخیز« اضافه کرد: اسرائیل غاصب در 
مقابل مردم غزه نیز چنین ادعاهایی می کرد و می گفت با آن ها کاری ندارد، ولی 
می بینیم که چطور زنان و کودکان و افراد غیرنظامی را به شهادت می رسانند؛ 
بنابراین مردم ایران نیز حرف های این جنایتکاران را باور نمی کنند و به نظرم اصلًا 
نباید ایرانی جماعت را تهدید کرد. رهبر انقلاب نیز به خوبی گفتند که اسرائیل 
غلط بزرگی کرده و خودش هم می داند که چه تبعاتی برایش دارد. آن ها بازنده 

این نبرد هستند.

بهادر زمانی، بازیگر و کارگردان تلویزیون و سینما: 

باید امید را در دل هم وطنان زنده نگه داشت

احمد معظمی، کارگردان تلویزیون، در 
واکنش به حمله رژیم صهیونیستی به 
ایران، بر همدلی مردم، هوشــمندی 
رسانه ملی و اقتدار نیروهای نظامی 
تأکید کرد و گفت: »ملت ایران پشت 
خاک کشورش می ایستد. این جنگ 
تازه آغاز شــده و اگر ادامه پیدا کند، 

مردم ایران اسلحه به دست می گیرند و مقاومت می کنند.«
 احمد معظمی، دربــاره اتفاقات اخیــر و حملــه جنایتکارانه رژیم 
صهیونیستی به ایران گفت: »این مسیر را باید تا انتها رفت. خوشبختانه 
ملت ایران هم همه پشت این قضیه هستند و این خیلی نکته مهمی  
است، چون صحبت خاک وطن است. در واقع همه به فرمان حرکت 
می کنند جلو و تا انتها که ان شــاءالله به امید خــدا اتفاق خوبی هم 

می افتد.
این کارگردان با بیان اینکه مردم ایران مقاوم و امیدوارند تاکید کرد: 
قدرت و اقتدار ایــران هم کاملًا در این جنگ خودش را نشــان داده. 
نیروهای ما از لحاظ اقتدار، هوشمندی و مدیریت خیلی درست جلو 
می روند و این می تواند نویدبخش باشد برای مردم و می تواند اتفاقات 

خیلی خوبی را رقم بزند به زودی، ان شاءالله.«
به گفته معظمی، اکنون مهم تر از همه، این است که همه مردم همدل 
باشــند: »این اتفاقی که افتاده، اتفاق خیلی تلخی اســت؛ چون که 
خیلی ها دارند بی گناه شهید می شوند. شهروندان کاملًا معمولی، یک 
مادر، یک کودک، یک کارمند، یک هنرمند و ...  اما به هرحال به قول 
حضرت آقا، رسیدن به قله، سختی هایی دارد. خب این سختی ها باید 
طی شود، آن قله به نظر من خیلی نزدیک است. خصوصاً امروز، چقدر 
حس امیدواری در بین مردم زیاد شده و این امید داشتن، امیدوار بودن 

و حس خوب، دارد در بین مردم تکثیر می شود.«
او در ادامه به اشاره به اهمیت نقش رسانه در اطلاع رسانی و آگاهی افکار 
عمومی گفت: »جدا از واکنش شجاعانه و تحسین برانگیز خانم امامی، 
مجری رسانه ملی در برابر حمله رژیم صهیونیستی که تاریخ ساز شد، 
خود رسانه، این امیدی که دارد به مردم می دهد، خیلی زیباست. یکی از 
دوستانم، از قول او می گویم، دیروز تلفنی با یکی از دوستانم که تنرمند 
اســت صحبت میکردم و او گفت: من اگر الآن بگویند اسلحه بگیرم 
دستم و برویم زمینی بجنگیم با اسرائیل، هستم. ببینید آدم ها این جور 
پای دفاع از وطن ایستاده اند.ایرانی یک وجب از خاکش را امکان ندارد 
بدهد. این تازه ابتدای راه است و به نظرم در صورت ادامه یافتن جنگ، 
مطمئن باشید تمام مردم ایران اسلحه می گیرند و می ایستند جلوی 

صهیونیست های اشغالگر.
این اصلًا شعار نیست؛ این واقعیت اســت. چون در ژن ایرانی هاست. 
یعنی نمی گذارند کسی بیاید خانه شــان را تصرف کند. این غیرت و 
تعصبی اســت که همه دارند؛ حتی دهه هشــتادی ها و نودی ها هم 

همین گونه اند. پایش بیفتد، مرد میدان هستند.«
این کارگردان از مردم شــریف ایران درخواست کرد اخبار صحیح و 
موثق را تنها از رسانه های ملی کشور دنبال کنند: متأسفانه این روزها 
شبکه های اجتماعی و رسانه های ماهواره ای وابسته به دشمن، با انتشار 
گسترده اخبار جعلی و نادرست، تنها به دنبال ایجاد جنگ روانی در 
میان مردم هستند. در شرایطی که رسانه های رسمی و تلویزیون ملی 
با دقت و سرعت، لحظه به لحظه اطلاعات درست را در اختیار مردم قرار 
می دهند، شایسته است که همگان برای حفظ آرامش و آگاهی جامعه، 

به منابع رسمی داخلی اعتماد کنند.

احمد معظمی، کارگردان تلویزیون:  

ملت ایران پای خاک وطنش می ایستد


